



Date :04/04/2022

التاريخ: 04/04/2022

## Circular No. (03) of 2022

## تعميم رقم (03) لسنة 2022

On the accreditation and authorization of the  
Croatian Register of Shipping (CRS)

إعتماد وتفويض هيئة إشراف وتصنيف السفن الكرواتية

To :

إلى :

- Ports authorities & Harbor Masters,
- UAE ship owners
- Shipping management companies in UAE
- Ship Classification Societies accredited in UAE
- Shipping agents
- Drydocks and ships maintenance companies in UAE

- سلطات ونظار الموانئ
- مالكي السفن الإماراتية
- شركات إدارة السفن في الدولة
- هيئات تصنيف السفن المعتمدة في الدولة
- وكلاء السفن
- أحواض وشركات صيانة السفن في الدولة

Within the framework of the Ministry of Energy and Infrastructure efforts to regulate and oversight maritime transport activities in UAE, and implement the International Maritime Conventions, including the IMO Recognized Organizations Code issued by the MSC Resolution No. 349 (92) and MEPC Resolution No. 237 (65) as amended for the Authorization of Organizations Acting on Behalf of the Maritime Administration.

في إطار جهود وزارة الطاقة والبنية التحتية في تنظيم ورقابة أنشطة النقل البحري في الدولة، وتطبيق الإتفاقيات البحرية الدولية بما فيها المدونة الدولية لهيئات التصنيف المفوضة الصادرة بقرار لجنة السلامة البحرية رقم 349 (92) وقرار لجنة حماية البيئة البحرية رقم 237 (65) بصيغتهما المعدلة وملحقاتهما.

The Maritime Administration represented by the Ministry of Energy and Infrastructure in UAE has accredited and authorized the **Croatian Register of Shipping (CRS)** to carry out on its behalf the classification, surveys works and issuance of statutory certificates for UAE ships as of 1/4/2022

فإن الإدارة البحرية في دولة الامارات العربية المتحدة ممثلة بوزارة الطاقة والبنية التحتية قامت بإعتماد وتفويض هيئة إشراف وتصنيف السفن الكرواتية للقيام بالنيابة عنها في أعمال التصنيف والمعاينة وإصدار الشهادات القانونية للسفن الإماراتية اعتباراً من 1/4/2022.

For further clarification please contact:  
[SHIPPING@moei.gov.ae](mailto:SHIPPING@moei.gov.ae)

للإستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني  
[SHIPPING@moei.gov.ae](mailto:SHIPPING@moei.gov.ae)

